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Datum verzoek 13 juli2015

Aan: Wethouder Cees Lok

Betreft: aanduiding maximale aslast bruggen

Uit veiligheidsoverwegingen voor de weggebruiker en ter voorkoming van schade aan

bruggen kan een gemeente gebruik maken van verkeersborden waarop de maximaal

toelaatbare aslast is aangegeven (zie voorbeeldbord). De Roosendaalse L'rjst heeft

geconstateerd dat bíj een aantal bruggen in onze gemeente dergel'rjke aanduidingen

ontbreken, waardoor het gevaar bestaat dat deze bruggen te zwaar belast worden, met

alle mogelijke gevolgen van dien.

De fractie van de Roosendaalse Lijst heeft hierover enkele vragen

1. Herkent de wethouder zich in deze constatering en zo ja, is hij zich bewust van de
mogelijke gevolgen en gevaren, zowel voor de verkeersdeelnemer persoonlijk,
voor het gemeentelijke eigendom afs verzekeringstechnisch?

2. Waarom ontbreekt deze aanduiding bij de meeste bruggen in onze gemeente?

3. Bent u bereid alsnog de bedoelde borden te plaatsen en zo ja, op welke termijn?

Namens de fractie van de Roosendaalse Lijst,

Cees Janssen en Eric de Regt



Beantwoording:

1. Ja, bij de meeste bruggen staan geen borden die een maximale aslast of een
maximaal totaalgewicht aangeven. Dit heeft geen mogelijke gevolgen en gevaren
(zie antwoord 2)

2. We plaatsen alleen borden bij die bruggen waar sprake is van een benodigde
aslastbeperking. Daar waar alle verkeer overheen kan worden geen borden
geplaatst.

3. In onze ogen is dat niet nodig, zie antwoord 2.

Saskía Schenk - Dekkers
Wethouder Beheer Openbare Ruimte


